
Rondvraag oordeelsvormende vergadering 18 maart 2025 
 
De Eerste Velpse Modelbouw Club (EVMC) heeft een week geleden 
ingesproken en heeft inmiddels ook een aanvraag gedaan bij de griffie voor een 
rondetafelgesprek met de raad. Twee vragen: 

1. Heeft het college zich al opnieuw over deze kwestie gebogen? 
2. Zo nee, waarom niet? Zo ja, is besloten dat EVMC een kans moet krijgen 

de grond te kopen? 
 
Daan Appels 
fractie D66 
 
 


